

Get smart. Talk **B-Speech®**



Mono / Stereo Headset B-Speech® Cobra with BT-Version 2.1 + EDR



B-Speech®
Coba

Mono / Stereo Headset B-Speech® Cobra mit BT-Version 2.1 + EDR

The new headset B-Speech Cobra combines telephone and music within a light compact device. Equipped with Bluetooth version 2.1+EDR and profiled as headset, handsfree A2DP and AVRCP, the Cobra is perfectly suited for telephony as well as wireless music playback from Bluetooth sources. The 2 microphone technology and efficient noise rejection is taking care of perfect voice transfer whilst phoning - even within strong surrounding noises. The B-Speech Cobra supports functions like voice dial and redial. The 3-button control enables an intuitive operation during use. In application with the equipped earphone the new headset can be used as a fully stereo headset with an excellent sound. Incoming calls are interrupting the music automatically. After finishing the call the music is starting again. The very flat housing is a light-weight with 9 grams is very easy to carry.

Das neue Headset B-Speech Cobra verbindet Telefonie und Musikgenuss in einem leichten kompakten Gerät. Ausgestattet mit Bluetooth Version 2.1+ EDR und den Profilen Headset, Handsfree, A2DP und AVRCP, ist es für Telefonie, sowie drahtlose Musikwiedergabe von Bluetooth-Quellen bestens geeignet. Durch 2 Mikrophon-Technologie und effizienter Geräuschfilterung sorgt es selbst bei sehr lauten Umgebungsgläuschen für erstklassige Sprachübertragung beim telefonieren. Die 3-Tasten Steuerung erlaubt eine sichere und intuitive Bedienung während des Betriebs.

Durch den Einsatz des im Lieferumfang enthaltenen Ohrhörers wird das neuartige Headset zum vollwertigen stereofähigen Audiogerät mit herausragendem Klang. Geht während des Musikhörens ein Anruf ein, wird die Musik automatisch unterbrochen. Nach Beendigung des Gesprächs wird das Abspielen der Musik fortgesetzt. Das äußerst flache, stylische Gehäuse ist mit nur 9 Gramm ein echtes Leichtgewicht und sehr angenehm zu tragen.

Characteristics:

- suitable as mono and stereo headset
- 2 microphone technology
- integrated DSP for echo- and noise rejection
- powermanagement for reduced power consumption

Technical Datas

- BT V. 2.1 + EDR / Class 2 / Working range: 10 metres
- Profile: Headset, Handsfree (HFP 1.5), A2DP (1.2), AVRCP (1.0)
- BT IC: CSR-BC 05 Rom
- Frequency: 2,402 - 2,480 GHz, 2.4G ISM Band
- Power supply: rechargeable LI polymer, 70 mAh
- Talk time: up to 3,5 hrs (within stereo use with high volume the working time is reduced)
- Standby time: Up to 70 hrs
- Weight: 9g
- Measures: 50,1(L) x 15,1 (B) x 7 (H) mm

Leistungsmerkmale:

- Als Mono- oder Stereo Headset verwendbar
- 2 Mikrophon Technologie
- Integriertes DSP zur Echo- und Geräuschunterdrückung
- Powermanagement für reduzierten Stromverbrauch

Technische Daten

- BT V. 2.1 + EDR / Class 2 / Arbeitsbereich: 10 Meter
- Profile: Headset, Handsfree (HFP 1.5), A2DP (1.2), AVRCP (1.0)
- BT IC: CSR-BC 05 Rom
- Frequenzbereich: 2,402 - 2,480 GHz, 2.4G ISM Band
- Stromversorgung: Wiederaufladbarer Li-Polymer Akku, 70 mAh
- Sprechzeit: bis 3,5 Stunden (im Stereobetrieb mit hoher Lautstärke verringert sich die Betriebszeit entsprechend)
- Standby-Zeit: bis 70 Stunden
- Gewicht: 9g
- Abmessungen: 50,1(L) x 15,1 (B) x 7 (H) mm

Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice. The Bluetooth word mark and logos are owned by the Bluetooth SIG, Inc. and any use of such marks by B-Speech is under license. B-Speech and other trademarks and trade names are those of their respective owners.